

Amazing 中国
CHINA 中国

DIRECT FLIGHT TO
ORDOS
直飞鄂尔多斯

9D7N

内蒙古-鄂尔多斯草原/ 乌兰哈达火山/响沙湾/成吉思汗陵

INNER MONGOLIA / ORDOS / WULANHADA VOLCANO /
WHISTLING DUNE BAY / MAUSOLEUM OF GENGHIS KHAN

Tour Code: CVB-2



China
中国

特别赠送 SPECIAL GIFT

- 蓝色贵宾哈达1条 • 蒙古族特色小礼物
- ONE PIECE OF BLUE VIP HADA
- MONGOLIA CHARACTERISTIC SMALL GIFT



全程无购物站

NO SHOPPING STOP



Ordos Grassland
鄂尔多斯草原



Wulanhada Volcano
乌兰哈达火山



Camel Riding
沙漠骑骆驼

行程次序，以當地旅社安排為準。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Lianhua (Lotus) Island Resort
响沙湾莲沙岛度假中心



*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

Traditional Mongolian Clothing
民族服装



Zhaojun Museum
昭君博物院



ATV
全地形车



精简行程

第一天 启程 ✈️ 鄂尔多斯 (机上用餐)

☑ 抵达鄂尔多斯，入住酒店

第二天 鄂尔多斯 🚗 (130公里)
鄂尔多斯草原 (早/午/晚)

- ☑ 鄂尔多斯草原
- ☑ 蒙古族草原迎宾酒仪式
- ☑ 民族服装打卡拍照
- ☑ 烤全羊大餐 (如人数不超20人, 烤羊腿一只)
- ☑ 草原篝火晚会 (如遇天气原因取消无费用退理)

第三天 鄂尔多斯 (早/午/晚)

- ☑ 成吉思汗陵 (含电瓶车)
- ☑ 颐和生态文化博览园
- ☑ 康巴什

第四天 鄂尔多斯 🚗 (300公里) 呼和浩特 (早/午/一)

- ☑ 哈素海
- ☑ 公主府
- ☑ 昭君博物院 (每周二闭馆, 如遇闭馆调整为内蒙古博物院)
- ☑ 祥和市场
- ☑ 宽巷子

第五天 呼和浩特 🚗 (250公里)
乌兰哈达火山 (早/午/晚)

- ☑ 乌兰哈达火山 (含宇航服体验)

第六天 呼和浩特 🚗 (180公里) 响沙湾 (早/午/晚)

- ☑ 蒙亮民族风情园
- ☑ 响沙湾莲沙岛度假中心
- ☑ 观沙海日落/观星 (视天气而定)
- ☑ 篝火晚会狂欢夜/傍晚欢乐时光
- ☑ 酒吧畅饮/游泳池

第七天 响沙湾 🚗 (70公里) 鄂尔多斯市 (早/午/晚)

- ☑ 观沙海日出
 - ☑ 悦沙岛 (鄂尔多斯婚礼、观光火车、骑骆驼等)
 - ☑ 仙沙岛 (全地形车、轨道自行车、杂技表演等)
- *仙沙岛及悦沙岛个别项目对年龄及身体条件有一定要求, 如不能参加单项无法退费

第八天 鄂尔多斯 ✈️ 吉隆坡 (早/午/晚)

- ☑ 准格尔召
- ☑ 伊克敖包
- ☑ 送机

第九天 抵达 (机上用餐)

观光景点:

呼和浩特

- ◆ **昭君博物院** - 史籍记载和民间传说中汉朝明妃王昭君的墓地。始建于公元前的西汉时期, 距今已有2000余年的悠久历史, 因被覆芳草, 碧绿如茵, 故有“青冢”之称。历史上被文人誉为“青冢拥黛”, 成为呼和浩特的八景之一。

乌兰察布

- ◆ **乌兰哈达火山** - 乌兰哈达火山群位于蒙古高原南缘, 是现今发现的全新世有喷发的火山地区。火山群总体呈东北和北北向串珠状展布, 坐落30余座大小不一的火山, 30余座火山环绕着400平方公里的火山地带, 有天鹅湖和白音淖尔湖, 湖的四周是天然草原。

鄂尔多斯

- ◆ **响沙湾** - 国家5A级旅游景区, 是集观光与休闲度假为一体的综合型的沙漠休闲景区。响沙湾旅游景区在沙漠打造了4处休闲区, 有以沙漠运动及游乐为主题的仙沙岛, 以艺术与体育为主题的悦沙岛, 以蒙古文化为主题的福沙岛, 还有以佛教文化为主题的莲沙岛。
- ◆ **鄂尔多斯草原** - 是内蒙古中西部接待规模最大的草原休闲度假目的地。景区草场视野面积约30平方公里, 核心区是由一个蒙古金帐和300多个蒙古包组成的蒙古包群。整体景观如同一只展翅雄鹰翱翔在鄂尔多斯草原上。
- ◆ **成吉思汗陵** - 是蒙古帝国第一代大汗成吉思汗的衣冠冢, 位于内蒙古自治区鄂尔多斯市伊金霍洛旗草原上。由于蒙古族盛行“密葬”, 所以真正的成吉思汗陵究竟在何处始终是个谜。



酒店住宿 (7晚)

- ✓ 鄂尔多斯双满国际酒店或同级 x2晚
- ✓ 草原度假蒙古包或同级 x1晚
- ✓ 呼和浩特蓝海洋林顿酒店或同级 x2晚
- ✓ 响沙湾莲沙度假中心或同级 x1晚
- ✓ 鄂尔多斯博源豪生酒店或同级 x1晚



✓ 7早餐/7午餐/6晚餐

风味餐:

- ★ 烤鸭特色
- ★ 手把肉风味
- ★ 莜面特色
- ★ 火锅风味
- ★ 粤菜风味
- ★ 自助烧烤

自费项目: 那达慕套票:人民币380元/人 (大型实景马术剧, 飞天草原, 滑草, 碰碰车, 卡丁车, 蒙古火炮, 射箭, 投壶等)

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Mausoleum Of Genghis Khan
成吉思汗陵



Kangbashi New District
康巴什



Oat Flour Noodles
莜面特色

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考



SCHEDULE

D1 KUALA LUMPUR ✈️ ORDOS (MOB)

- ✓ Arrived in Ordos, Check In Hotel

D2 ORDOS 🚗 (130km) ORDOS GRASSLANDS (B/L/D)

- ✓ Ordos Grassland
- ✓ Grassland Welcome Wine Ceremony
- ✓ Take Photos As A Souvenir With Traditional Mongolian Clothing
- ✓ Whole Roast Lamb Meal (For groups of less than 20 people, only provide roast leg of lamb)
- ✓ Bonfire Party (Non Refundable If Canceled Due To Bad Weather)

D3 ORDOS (B/L/D)

- ✓ Mausoleum of Genghis Khan (Included Shuttle Bus)
- ✓ Mausoleum of Genghis Khan (Included shuttle ride)
- ✓ Kangbashi New District

D4 ORDOS 🚗 (300km) HOHHOT (B/L/-)

- ✓ Hasuhal
- ✓ Princess Mansion
- ✓ Zhaojun Museum (Closed every Tuesday. (If closed, will be adjusted to Inner Mongolia Museum.))
- ✓ Xianghe Market
- ✓ Kuanxiangzi

D5 HOHHOT 🚗 (250km) WULANHADA VOLCANO (B/L/D)

- ✓ Wulanhada Volcano (Included Spacesuit Experience)

D6 HOHHOT 🚗 (180km) WHISTLING DUNE BAY (B/L/D)

- ✓ Mengliang Ethnic Culture Park
- ✓ Lianhua (Lotus) Island Resort
- ✓ Enjoy View of Sunset & Stars (Depends on the weather)
- ✓ Enjoy a Bonfire Party & Evening happy hour
- ✓ Bar & Swimming Pool

D7 WHISTLING DUNE BAY 🚗 (70km) ORDOS (B/L/D)

- ✓ Enjoy Dessert Sunrise
 - ✓ Yuesha Island (Ordos Wedding, Sightseeing Train, Camel Riding, Etc.)
 - ✓ Xiansha Island (Atv, Track Bike, Acrobatic Show, Etc.)
- Note: Yuesha Island & Xiansha Island Individual Entertainments Have Certain Requirements For Age And Physical Conditions, No Refund.

D8 ORDOS ✈️ KUALA LUMPUR (B/L/D)

- ✓ Zhunge Erzhaio
- ✓ Send to Airport
- ✓ Ike Ovoo

D9 ARRIVE

TOURIST ATTRACTIONS:

HOHHOT

- ◆ **Zhaojun Museum** - It is built to memorize Wang Zhaojun, a famous beauty from the Han Dynasty who was married to the chief of the Xiongnu ethnic group by the emperor for political reasons. Covering around 132,000 square meters, the museum comprises Zhaojun Tomb, the Cultural Museum of the Xiongnu, the Tent of Chanyu (chief of the Xiongnu), a bridal palace, a Zhaojun house and an exhibition hall of paintings and calligraphy. Zhaojun Museum is famous for its spectacular scenery. When autumn comes in September, unlike grasses which shriveled and yellow at this time of the year, the grass growing on the tomb is still green and vigorous.

ULANQAB

- ◆ **Wulanhada Volcano Geopark** - Wulanhada Volcano Geopark is located in the central part of Inner Mongolia. The park covers an area of over 65 square kilometers, gathering diverse and magnificent landscapes like grassland volcanoes.

ORDOS

- ◆ **Whistling Dune Bay** - Whistling Dune Bay is a national 5A-level tourist attraction, which is a comprehensive desert recreation area integrating sightseeing and leisure vacation, it's situated at the eastern side of Kubuqi Desert and is the nearest desert resort to Beijing and other provinces. Whistling Dune Bay has created 4 leisure areas in the desert, including Xiansha Island with the theme of desert sports and amusement, Yuesha Island with the theme of art and sports, Fusha Island with the theme of Mongolian culture, and Liansha Island with the theme of Buddhist culture.
- ◆ **Ordos Grassland** - It is the largest grassland leisure and resort destination in the central and western regions of Inner Mongolia. The scenic area spans approximately 30 square kilometers of grassland, with the core area featuring a Mongolian golden tent and a group of over 300 traditional yurts. The overall landscape resembles a majestic eagle soaring over the Ordos Grassland.
- ◆ **Mausoleum of Genghis Khan** - It is the large-scale tourist attraction with Genghis Khan culture as the theme. Here, you can not only appreciate the unique Mongolian history and culture, but also feel the solemn and mysterious ceremony of the Dalhutt people.



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- | | |
|--|-----------|
| ✓ Ordos Shuangman International Hotel or similar | x2 Nights |
| ✓ Ordos Grassland Mongolian yurt or similar | x1 Night |
| ✓ Hohhot Lanyang Lindun Hotel or similar | x2 Nights |
| ✓ Whistling Dune Bay Lotus Hotel or similar | x1 Night |
| ✓ Ordos Howard Johnson Parkview Plaza Erdos or similar | x1 Night |



- ✓ 7 Breakfast / 7 Lunch / 6 Dinner

Special Cuisine:

- | | | |
|----------------------|---------------------|---------------------|
| ★ Special Roast Duck | ★ Hand-Grilled Meat | ★ Oat Flour Noodles |
| ★ Mutton Hot Pot | ★ Cantonese Flavor | ★ Bbq Buffet |

Optional Tour: Nadam fair package ticket: RMB 380/per pax (Large-scale live-action)horse-riding show, flying grassland, grass-skating, bumper cars,go-karts, Mongolian artillery, archery, pot-throwing, etc.)

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.